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چهارشنبه گذشته مهدی پاشازاده درحالی به عنوان سرمربی 

تیم فوتبال ماشین سازی انتخاب شد که از او به عنوان یکی از 

گزینه های سرمربیگری استقلال نام برده می شد. با این حال 

بعد از ابقای محمود فکری در جمع آبی پوشان، پاشازاده نیز 

به عنوان ســـرمربی ماشین سازی و جانشین سعید اخباری 

انتخاب شـــد و کارش را در این باشگاه آغاز کرد. هرچند کار 

بسیار دشواری در نیم فصل دوم پیش روی پاشازاده و کادر او 

قرار دارد اما او خودش را دیوانه چالش های سخت می داند و این 

بار هم فکر می کند از پس این کار دشوار بر بیاید. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با پاشازاده را در ادامه می خوانید.

از حضور ناگهانی شما در ماشین سازی آغاز کنیم. 

هفته گذشته کارم با پاس تمام شد و دیگر نمی شد به خاطر شرایطی 

که وجود داشت همکاری مان را ادامه دهیم که درنهایت باعث شد 

تا در ســـازمان لیگ قراردادم را فسخ کنم. از سویی با اتفاقاتی هم 

که قبلا افتاده بود و به واسطه آنها چهار سال در تبریز تجربه حضور 

داشتم و یک زمانی گسترش فولاد و شهرداری تبریز را به لیگ دسته 

اول آوردم و از سوی دیگر چون خودم آذری هستم، بعد از پیشنهاد 

ماشین سازی و گفت وگوی کوتاهی که در حد یک ساعت انجام شد 

درنهایت تصمیم گرفتم تا به تبریز بیایم و هدایت ماشین سازان را 

به عهده بگیرم. 

با توجه به اینکه تجربه کار در تبریز را در گذشته داشتید کار 

در این شهر تا چه اندازه سخت است؟

کار در هر شـــهر و در هر جایی سخت است و فرقی نمی کند کجا 

باشید. هر شهری شرایط خاص خودش را دارد. اینجا امکانات ما 

خوب است. البته این موضوع بسیار حائز اهمیت خواهد بود چون 

امکانات اولیه مثل داشتن زمین تمرین، یک زمین مسابقه خوب و 

حتی مسائلی مثل اینکه دیگر دنبال توپ، زمین و لباس نباشید، 

بسیار مهم است. به همین دلیل این امر یک فاکتور مثبت به شمار 

می رود. از سوی دیگر شهر را می شناسم و دوستان بسیار خوب و 

صمیمی ای در تبریز دارم و اصلا اینجا غریبه نیســـتم، با این حال 

سختی کار زیاد است چراکه هدایت تیمی مثل ماشین سازی را قبول 

کردن دل و جرأت زیادی می خواهد. البته شاید هم خیلی ها این 

پیشنهاد را راحت قبول می کردند. شاید فوتبالی ها این حرف من 

را بفهمند . به واسطه اینکه شما اعتبارتان را می گذارید این حرف را 

میزنم هرچند نمی خواهم به کسی توهین کنم، شاید برخی افرادی 

هم بودند که چهار تیم را انداخته اند و اگر اینجا هم پیشنهاد می داد 

باز هم قبول می کردند چون برای این افراد سرنوشت تیم مهم نیست 

و فقط می خواهند باشـــند اما با توجه به سابقه فوتبالی ام و وقتی 

داعیه سرمربیگری تیمی مثل استقلال را دارم برای من سرمربیگری 

در اینجا خیلی خطرناک و پرریسک است. این درحالی است که 

مشکلات زیادی هم پیش رو قرار دارد اما من به کارم ایمان دارم و 

هرگز از چالش سخت نمی ترسم هر چند چالش سخت با چالش 

غیرمنطقی فرق دارد. اگر هدف مان این باشد که تیمی را درست 

کنیم این طور نمی گویم که تیم بد بسته شده، همه این موارد سر 

جای خودش و کاری به گذشته نداریم اما الان کاری می کنیم که 

یک تفاوتی با گذشته وجود داشته باشد هر چند شاید از لحاظ مالی 

هم حتی به تیم های دسته اول نرسیم اما قبول کردم که به تبریز 

بیایم و یک سری جوان خیلی خوب هم داریم و ان شاءالله بتوانیم 

یک فوتبال زیبا را به نمایش بگذاریم. 

قول ماندن این تیم در لیگ برتر را می دهید؟

اینکه تیم می ماند یا خیر بستگی به یک سری فاکتورها دارد که بنده 

می خواهم این مسائل اجرا شود. ان شاءالله اگر این مسائل محقق 

شود می توان امیدوار بود، البته این چیزهایی که می خواهم خیلی 

هم عجیب و غریب نیست. درحال حاضر هم پله به پله پیش می رویم 

و بازی به بازی هدف گذاری می کنیم. الان نمی خواهم درباره آخر 

فصل صحبت کنم چراکه درحال حاضر بازی بعدی ماشین سازی 

با شهرخودرو برگزار می شود و  انگیزه مان این است که یک فوتبال 

خیلی خوب مقابل شهرخودرو به نمایش بگذاریم. 

معمولا مربیانی که اواســـط فصـــل هدایت یک تیم را قبول 

می کنند سرنوشتی که برای تیم  اتفاق می افتد را نمی پذیرند و 

می گویند ما این تیم را نبسته بودیم. اگر ماشین سازی سقوط 

کند در پایان فصل این صحبت ها را از شما خواهیم شنید؟

خیر من همین الان هم می گویم اگر حداقل درخواست های مان 

اجرا شود و بازیکنانی را جذب کنیم که مدنظر هستند و البته 

رقم های میلیاردی هم ندارنـــد، امیدوار خواهیم ماند. ما 

کارمان تیمی اســـت و به همین دلیل حتما نباید بازیکن 

گران قیمت بخریم، البته حتما بازیکن با کیفیت روی کارمان 

تاثیر می گذارد اما به صورت طبیعی هیچ گاه در هیچ تیمی 

حتی اگر ۵ بازیکنم را هم نداشـــتم بهانه نگرفتم و هیچ موقع 

نگفتـــم فلانی نبوده. اگر هم باختم از کار تیمی صحبت کردم و 

نگفتم بازیکنانم نبودند، کلا از این اخلاق ها ندارم. نفراتی که مدنظر 

هستند قیمت شان شاید اندازه یک بازیکن معمولی هم نباشد 

و ان شاءالله بتوانیم آنها را جذب کنیم و با آنها تیم خوبی 

خواهیم داشـــت. من به کار تیمی ایمان دارم و از سوی 

دیگر یک کادر فنی و مدیریتی جوان و با انگیزه داریم. در 

ادامه می خواهیم با کار و تلاش بیشتر کمبودهای مان را 

جبران کنیم. در این مدت نیز تمرین های خوب و متفاوتی 

را انجام دادیم به طوری که خود بازیکنان هم به آن اذعان 

دارند. این اتفاقات  انگیزه را به تیم برگردانده و اگر مسئولان 

هم به قول هایی که داده اند، عمل کنند ما خیلی امید داریم 

که این تیم در لیگ بماند. 

با حضور نفراتی مثل کاظم محمودی و نیک سیرت یک 

کادر استقلالی را هم جمع کرده اید. 

ما به همه دوستان ارادت داریم اما در کار این طور نیست که 

ببینیم چه کسی استقلالی است بلکه این کادری است که 

ما باهم راحتیم و همه پرتلاش هستند. از صبح زود چه در 

بیرون زمین و چه در داخل زمین کار می کنیم و در مجموع 

ماشین ســـازی از ارکان جوان و بـــا انرژی بهره می برد. 

بنابراین با انگیزه زیاد تلاش می کنیم تا نواقص را برطرف 

کرده و بازیکنان خودشان شاهد هستند که هر روز بهتر 

می شویم هرچند فرصت مان تا بازی بعدی خیلی کم 

است و هنوز نتوانستیم ۱۱ نفر ترکیب اصلی را برای بازی بعدی 

جمع کنیم. ما دوشنبه بازی داریم و هنوز فلان بازیکن می خواهد 

برود و فلان بازیکن می خواهد بیاید. خیلی برای بازی اول کارمان 

سخت است و اگر این بازی را سپری کنیم از دو هفته بعد حرف های 

زیادی برای گفتن خواهیم داشت یعنی همان کاری که با شاهین 

انجام دادم و از هفته دوم یقه تیم ها را گرفتیم اینجا هم همان کارها 

را حتی بهتر می توانیم انجام دهیم اما فوتبال است و باید ببینیم 

چه اتفاقاتی می افتد. 

همزمان با حضور شـــما در ماشین سازی رسول خطیبی نیز 

به عنوان یک مربی جوان ســـرمربی تراکتور تبریز شـــد. به 

نظر می رسد اتفاقات فوتبالی در نیم فصل دوم در این شهر 

جذاب تر دنبال شود. 

صد درصد، ان شاءالله حتما همین طور خواهد بود اما ما کجا و آنها 

کجا! فرقش همین است که ما از لحاظ بازیکن در مضیقه هستیم؛ 

اصلا به مبلغ بازیکنان هم کاری نداریم اما این تیم در نیم فصل اول 

بیشتر بازی هایش را در نیمه دوم واگذار کرده چون شاید فقط 8، 9 

بازیکن در حد و اندازه های حضور در میدان برای 

ماشین سازی این تیم را همراهی کرده و 

نیمکت خوبی نداشته است. از سوی 

دیگر مصدومیت های به وجود آمده 

نیز تاثیر گذار بوده این درحالی است 

که تا اینجای کار بازیکنان ۲۰ درصد 

پول خود را گرفته اند و این موضوع 

نیز مزید بر علت می شود و جایی 

که قرار 

اســـت به بازیکن ۲۰۰ میلیون بدهند اما او ۲۰ میلیون می گیرد 

مطمئنـــا این موضوع تاثیر گذار شـــده و موجب تضعیف روحیه 

بازیکنان می شود. این یک قانون است در غیر این صورت اگر بشود 

این بازیکنان را به خوبی مدیریت کرد و مسائل مالی شان نیز حل 

شود کیفیت شان خیلی بهتر خواهد شد. 

پیمان بابایی بهترین بازیکن نیم فصل اول ماشین سازی هم 

به تراکتور پیوست تا تیم تان بیشتر در مضیقه قرار بگیرد. 

بله درست است، وقتی می گویم ما کجا و آنها کجا به خاطر همین 

مسائل است آنها دست شان بیشتر باز است و راحت تر می توانند 

بازیکن بگیرند و بازیکنانی هم که دارند همه در سطح بالا هستند اما 

در زمین فوتبال تلاش بازیکنان می توانند این فاصله ها را کم کند. 

در این مدت از شما به عنوان یکی از گزینه های سرمربیگری 

استقلال یاد می شد اما سرانجام به تبریز رفتید. 

چالش های فوتبالی همیشه برای من جذاب است و هیچ وقت از آنها 

خسته نمی شوم. زندگی همین است و من صبح تا شب به فوتبال 

فکر می کنم و کار دیگری هم از دستم بر نمی آید. من هم فوتبال را 

دوست دارم و هم یک چیزهایی را می فهمم و هم از آن لذت می برم. 

البته نمی گویم در کاری تبحر دارم. در وهله بعدی به لیگ  برتر آمدم 

تا ببینم در این لیگ چه خبر است. من در زیرگروه خیلی چیزها را 

ثابت کردم اما در مملکت ما شاید برخی مسائل را قبول نکنند یا 

شاید نخواهند یا شاید هم من زدوبند کردن را بلد نیستم. بنابراین 

چون می خواستم روی پای خودم بایستم این تصمیم را گرفتم. من 

نمی خواهم روی پای کسی بایستم تا فردا فلان اتفاق بیفتد بلکه 

می خواهم روی پای خودم باشم. این تصمیم را به این دلیل گرفتم و 

خیلی ها به من گفتند این کار را نکن چون این کار خیلی پرریسک 

و خطرناک است اما من هم یک جورهایی دیوانه این کار هستم و 

اصلا به اینکه نمی شود فکر نمی کنم، حتما می شود. من با تمام 

توانم کارم را انجام می دهم و ان شاءالله اتفاقات خوبی هم بیفتد. 

یعنی به تبریز رفتید تا خودتان را اثبات کنید؟

یک جورهایی بله!

به استقلالی ها؟

نه، اصلا موضوع اســـتقلال نیســـت بلکه مسائل چیز دیگری 

است. این موضوع رسالت رسانه است که تحقیق کند تا ببیند در 

لیگ برتر و لیگ دسته اول چند درصد مربیان مستحق هستند 

حتی مربیگری کنند و تیم داشـــته باشند و چند درصد با لابی 

تیم می گیرند. ما در فوتبال مان اصلا شایسته ســـالاری نداریم. 

این حرف ها را درباره خودم نمی گویم اما متاسفانه خیلی جاها 

اتفاقاتـــی می افتد که با منطق فوتبال جور در نمی آید اما این 

مسائل وجود دارد. این مسائل را رسانه ها باید بررسی کنند که 

مثلا آقایی که روی این نیمکت نشســـته اصلا شدنی است اما 

در فوتبال ما می شود. 

به استقلال برسیم. در این مدت همیشه از این تیم و کادر فنی 

حمایت کردید اما در چند هفته اخیر به نظر می رسد شیرازه 

تیم تا قسمتی از هم پاشیده و اوضاع نگران کننده است. 

مـــن از اســـتقلال حمایت کردم چون بایـــد از خانواده ام دفاع 

می کردم. موضوع فقط محمود فکری نیست هر مربی دیگری هم 

روی کار بود از شفر و منصوریان گرفته تا مجیدی و استراماچونی 

از همه اینها دفاع کردم، چون می دانم اصول درست همین است 

و باید حمایت کرد. این درحالی اســـت که متاسفانه در مملکت 

ما انتقاد کردن خیلی باب شـــده به خصوص از زمانی که فضای 

مجازی پررنگ شده و ما ایرانی ها هم که در هر کاری تا شورش را 

درنیاوریم ول کن نیستیم. ما درباره هر چیز راحت نظر می دهیم 

و این خیلی بد است. پس من از خانواده استقلال حمایت کردم. 

در مقابل سپاهان هم یک سری اتفاقات فوتبالی افتاد، هر چند 

از قبل از این دیدار حاشیه هایی وجود داشت اما نمی دانم چرا 

این حواشـــی فقط برای تیمی مثل اســـتقلال است و بیشتر از 

تیم های دیگر برای این تیم مورد توجه قرار می گیرد چراکه خیلی 

از تیم های دیگر هم بودند که نوسانات زیادی داشتند اما مدیریت 

شدند و توانستند به هدف برسند اما اینجا مسائل مدیریت نشد 

و به وســـط زمین کشیده شد که درنهایت استقلال متضرر شد. 

تنها توصیه ای که می توانم بکنم این است که وقتی تیم یکدل و 

موفق می شود که چه بازیکنان و چه هواداران پشت آن بایستند. 

همیشه گفته ام هواداران حق دارند چون ناراحت و شاکی هستند 

اما متاسفانه یک زمان هایی هم وارد یک سری بازی هایی شدند 

که این بازی ها را برخی خیلی راحت سر استقلال درآوردند. ای 

کاش می شد خیلی راحت تر صحبت کرد. در هر صورت امیدوارم 

یک روز بشود درباره این مسائل صحبت کرد چون الان موقع آن 

نیست که چه اتفاقاتی افتاده و می افتد و چه کسی کجا می رود 

و چه کسی کجا می آید. الان می خواهم تمرکزم روی تیم خودم 

باشد اما امیدوارم استقلال به شرایط مطلوب برگردد، به هر حال 

برای تیم های بزرگی مثل رئال مادرید و بارسا هم این حاشیه ها 

پیش می آید. 

نکتـــه اینجاســـت کـــه اســـتقلال فوتبال 

امیدوارکننده ارائه نمی دهد. 

در این خصوص کادر فنی باید صحبت کند، 

من صحبت نکنم بهتر است. به خصوص الان 

که خودم ســـرمربی یک تیم لیگ برتری هســـتم و این 

درحالی است که سه هفته دیگر باید با استقلال بازی کنیم 

و قشـــنگ نیست در این مورد حرف بزنم. امیدوارم استقلال به 

روزهای اوج برگردد. من هم تمرکزم را روی موفقیت ماشین سازی 

می گذارم، دیگر نمی شـــود بیشـــتر از این درخصوص قضایا 

صحبت کرد. 

حالا کـــه صحبت از مدیریت کردید قبول دارید که شـــاید 

برخی از مدیران این باشـــگاه در جایگاه مدیریتی باشگاهی 

مثل استقلال نباشند؟

آنها باید بیایند صحبت کنند، من بزرگ ترین ایراد مدیران استقلال را 

عدم پاسخگویی و شفاف سازی آنها می دانم. اگر آنها هم از خودشان 

دفاع کنند خیلی راحت تر می توان نظر داد یا نتیجه گرفت. بنابراین 

این کار باید انجام شود.

پاشازاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: قبول هدایت ماشین سازی به عنوان گزینه استقلال ریسک است

نه فقط فکری، از همه مربیان استقلال دفاع کردم
 به تبریز آمدم تا خودم را ثابت کنم، زدوبند بلد نیستم          ماشین سازی مثل شاهین از هفته دوم یقه تیم ها را می گیرد
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@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

پرسپولیسی ها در فاصله چندروز مانده به دیدار هفته شانزدهم شان 

برابر سایپا، هنوز نتوانسته اند پنجره نقل وانتقالاتی شان را باز کنند 

و با اینکه گفته می شود تمام بدهی شان به ماریو بودیمیر را پرداخت 

کرده اند، اما این موضوع توسط وکیل این بازیکن تایید و به اطلاع 

فیفا نرسیده است تا آنها برای استفاده از مهدی ترابی در دیدار 

روز دوشنبه مطمئن نباشند. ازسوی دیگر سرخ ها هنوز به غیر از 

ترابی نتوانسته اند صید دیگری در بازار نقل وانتقالات داشته باشند 

که شاید عمده ترین دلیلش نبود پول در حساب باشگاه باشد و 

جدای از آن ۲ پرونده شایان مصلح و سوشا مکانی هم وجود دارد 

که می تواند مشکل جدید سرخ ها باشد. به تمام این مشکلات باید 

مشکل پرداختی به بازیکنان و اعضای کادرفنی را هم اضافه کرد 

که باوجود گذشت یک نیم فصل هنوز دریافتی شان ۲۰ درصد 

اســـت و قول مدیران بـــرای پرداخت بخش دیگری از مطالبات 

بازیکنان در نیم فصل نیز هنوز رنگ و بوی واقعی به خودش نگرفته 

و قطعا این مشکل هم به زودی می تواند برای سرخ ها به معضلی 

جدی تبدیل شود. حالا تلاش مدیران سرخ برای این است که در 

روزهای پایانی سال بتوانند بخشی از بدهی بازیکنان و اعضای 

کادرفنی را پرداخت کنند و جلسات و رایزنی های جعفر سمیعی 

و اعضای هیات مدیره برای انجام این مهم در روزهای اخیر ادامه 

داشته و البته ظاهرا به توفیقات جدیدی هم دست پیدا کرده اند. 

سمیعی و پافشاری به فسخ دوطرفه
قرارداد کارگزار

جعفر سمیعی از زمانی که سکان هدایت باشگاه پرسپولیس را 

در دست گرفت، جلسات زیادی را با آتیه داده پرداز برگزار کرد تا 

بتواند راه حلی برای توافقی جدید و تزریق پول به باشگاه ازطریق 

کارگزار پیدا کند، اما او در مقاطع حساس مختلفی مثل پیش از 

دیدار فینال لیگ قهرمانان آسیا و زمان سررسید پرداخت پول ماریو 

بودیمیر، نتوانست مدیران آتیه داده پرداز را مجاب کند که به باشگاه 

پولی بپردازند. آتیه ای ها اعتقاد داشتند که حسن نیت خود را به 

پرسپولیسی ها نشان داده اند و زمانی که بدهی به برانکو باشگاه 

را تهدید می کرد، آنها با پرداخت زودهنگام مطالبات باشگاه تا 

پایان سال، این خطر را از سر سرخ ها باز کردند و حالا هم باتوجه 

به روزهای پایان ســـال، شرایط این را ندارند که قسط سال آینده 

را به حساب باشگاه واریز کنند. اما جعفر سمیعی که برای ایجاد 

آرامش در تیم به زمین و زمان بدهکار شده، معتقد بود باید کارگزار 

در این مقاطع حساس خودش را از جنس پرسپولیس می دید و 

به نحوی باری از روی دوش مدیران برمی داشت و به همین دلیل 

گزینه فسخ قرارداد را روی میز گذاشت. سمیعی که می دانست 

فسخ یک طرفه قرارداد برای باشگاه تبعات مالی و حقوقی به همراه 

دارد، درطول مذاکرات خود با مدیران کارگزار ۲ موضوع را پیگیری 

می کرد. او ابتدا معتقد بود کارگزار نتوانسته در درآمدزایی و رساندن 

مبلغ بیشتر به باشگاه کمک کند و باید در این رابطه فعال تر شده و 

به هرشکلی در روزهای پایانی سال مبلغی قابل توجه را به حساب 

پرسپولیس واریز کند و موضوع دوم هم این بود که باتوجه به شرایط 

و عدم نرمش مدیران آتیه داده پرداز درقبال حل مشکلات باشگاه، 

طرفین برای فسخ دوسویه قرارداد اقدام کنند. 

کارگزار پا پس کشید
آتیه ای ها که از بابت فسخ یک طرفه قرارداد ازسوی پرسپولیسی ها 

خیال شـــان راحت بود و می دانستند که مدیران سرخ آنقدرها 

هم بی تجربه نیســـتند که تبعات فسخ یک طرفه را به جان خود 

بخرند و به این همکاری خاتمه بدهند، بعد از اینکه با فشارهایی 

برای توافق جهت فسخ قرارداد به صورت دوطرفه مواجه شدند، 

تاحدودی پا پس کشیدند و مذاکرات را به سمت و سوی دیگری 

بردند. مدیران کارگزار باشگاه پرسپولیس که ۲ راه بیشتر پیش روی 

خود نمی دیدند، برای اینکه از قطع این همکاری جلوگیری کنند 

مدتی اســـت به مدیران سرخ قول این را داده بودند که پیش از 

پایان سال مبلغی را به حساب سرخ ها واریز کنند تا بدین ترتیب 

کمکی به شرایط بد مالی این باشگاه کرده باشند. اما آنها انجام 

این کار را منوط به جلسات بیشتر و توافقات نهایی می دانستند 

که همین موضوع باعث شـــد این قضیه کش دار شده و حتی 

مدیران سرخ را مشکوک کند که با این قول و قرارها، آتیه داده پرداز 

درحال زمان خریدن است. البته روند مذاکرات نشان می داد آنها 

از موضع ابتدایی خود عقب نشسته اند و تهدید سرخ ها به فسخ 

قرارداد کارساز بوده است. 

امضای الحاقیه جدید و قول تزریق پول؟ 
دیروز خبری در فضای مجازی دست به دست شد که گزیده خبر 

این بود؛ پرسپولیســـی ها با کارگزار به توافق رسیده و همکاری 

طرفین ادامه دارد. شـــنیدن این موضوع کافی بود تا مشخص 

شود بالاخره پرسپولیسی ها برای دریافت پول از آتیه داده پرداز 

به نتیجه رسیده اند. برای اینکه از نتایج این توافق جدید باخبر 

شویم، پیگیری هایی را صورت دادیم و یکی از افراد مطلع و نزدیک 

به باشگاه پرسپولیس به خبرنگار »فرهیختگان« خبر داد که بعد 

از جلســـات طولانی، درنهایت طرفین به توافقاتی دست یافته 

و الحاقیه جدیدی را به امضا رســـانده اند که براساس آن کارگزار 

متعهد شده تا پیش از پایان سال مبلغ قابل توجهی را به حساب 

باشگاه واریز کند تا مشکلات مالی آنها تا حد زیادی برطرف شود. 

البته پیش از این عنوان می شد که کارگزار برای پرداخت این پول 

شـــروطی برای باشگاه گذاشته که مهم ترین آن تمدید یکساله 

قرارداد و همچنین درآمدزایی بیشتر است. البته یکی از مدیران 

پرســـپولیس دیروز در گفت وگو با »فرهیختگان« بحث امضای 

الحاقیه جدید را رد کرد و اعتقاد داشت این توافق با فشار سمیعی 

و عقب کشیدن کارگزار صورت گرفته و پرداخت پول پیش از عید 

نوروز را تایید کرد. مســـئولان آتیه هم در این خصوص پاسخگو 

نبودند تا ابهام در این مورد وجود داشته باشد. 

سمیعی تا اردیبهشت به کارگزار فرصت داد
با اینکه پرسپولیسی ها با آتیه داده پرداز به توافق رسیده اند و قرار 

اســـت همکاری طرفین ادامه داشته باشد، اما به نظر می رسد 

این به معنی حل تمام مشـــکلات موجود نیســـت و همچنان 

مشکلاتی وجود دارد که باید مورد بررسی قرار گیرد و درخصوص 

آن تصمیم گیری شـــود. پرسپولیسی ها معتقدند تمام راه های 

درآمدزایی به روی باشـــگاه بســـته شده و اگر هم اتفاقی در این 

زمینه رخ بدهد، درصد قابل توجهی از آن به جیب کارگزار می رود. 

از سوی دیگر آنها معتقدند کارگزار هیچ فعالیتی برای درآمدزایی 

بیشـــتر انجام نمی دهد و این برخـــلاف قول و قرارهای طرفین 

اســـت و اگر این اتفاق در فاصله حدودا ۱۰ ماهه که از شـــروع 

قراردادشان گذشـــته رخ می داد، حالا پرسپولیسی ها مبلغی 

به مراتب بالاتر از کف قرارداد را دریافت می کردند. از این رو جعفر 

سمیعی در صحبت هایش با کارگزار، به آنها تا اردیبهشت زمان 

داد تا راهکارهای مناســـب جهت درآمدزایی بیشتر را پیدا کرده 

و در پایان سال اول قراردادشان پای میز مذاکره بنشینند که در 

این زمان یا ادامه همکاری با بندهای جدید محکم تر انجام شود 

یا تصمیم جدیدی در این خصوص گرفته شود.

توافق جدید پرسپولیس با کارگزار و الحاقیه ای که هم تایید شد و هم تکذیب!

سمیعی تا اردیبهشت به آتیه زمان داد آرشمحمدی
روزنامهنگار


